



Virtual College

Leading British online training provider

Virtual College (الكلية الافتراضية) - مقدم التدريب عبر الإنترنت الرائد في بريطانيا



معهد تاول للمعرفة

Towell Knowledge Institute

ممثل الكلية الافتراضية في سلطنة عمان

Virtual College - leading British online training provider

- 20 Years of online learning innovation – 2.7 million online learners.
- Since our foundation in 1995, Virtual College has pioneered e-learning development in British industry.

الكلية الافتراضية - مقدم التدريب عبر الإنترنت الرائد في بريطانيا

- عشرون عاما من الابتكار التعليمي عبر الانترنت - ٢,٧ مليون متعلم عبر الانترنت.
- منذ التأسيس في عام ١٩٩٥ كانت (الكلية الافتراضية) رائدة في تنمية التعليم الإلكتروني في الصناعة البريطانية.

We have over 300 courses available including:

These course are delivered through blended learning - face to face teaching together with online material.

Healthcare:

- Productive Ward Series (UK NATIONAL HEALTH SERVICE COURSES)
- Health and Safety for Healthcare
- Infection Prevention and Control
- Medication Awareness
- Moving and Handling of People
- Introduction to Tele-medicine
- Nutrition, Healthier Foods and Special Diets

Business and Enterprise:

- How to recognise and reward your team
- How to manage poor performance
- How to manage conflict in the workplace
- How to delegate effectively

Food Hygiene:

- Level 1 Food Safety & Hygiene
- Level 2 Food safety and Hygiene for Manufacturing (City and Guilds Accredited)
- Level 2 Food safety and Hygiene for Retail (City and Guilds Accredited)

- **Virtual College** is one of the UK's leading online providers, with over 2.7 million registered users.
- **Towell Knowledge Institute** is pleased to be Virtual College's preferred representative in the Sultanate of Oman. We offer courses in Healthcare, Education, Tourism, Hospitality, Construction and Retail.
- Virtual College runs the NHS Online National Patient Safety Suite.
- Including specialist courses in Diabetes, Tissue Viability and Basic Life support – see our website for a full list of NHS Online National Patient Safety Suite courses.
- We can create a blended learning environment tailored to the unique conditions in the Sultanate of Oman. Our training can be adapted to include specific job and sector requirements.
- We can design your own training packages to create maximum impact delivered via Virtual Colleges' Learning Management System (LMS) so that you can track and assess the progress of individual learners and your organisation.
- Our training is cost effective, focussed, and culturally relevant. The learning comes with supplementary activities delivered face to face at our state of the art training centre in Muscat.

- **الكلية الافتراضية** هي إحدى المواقع الإلكترونية البريطانية التي تشمل أكثر من ٢,٧ مليون مستخدم مسجل بها.
- من دواعي سرور **معهد تاول للمعرفة** أن يكون ممثل الكلية الافتراضية في سلطنة عمان، نحن نقدم دورات تدريبية بالعناية الصحية والتعليم والسياحة والبناء والبيع بالتجزئة.
- تستعمل الكلية الافتراضية مقررات نظام إن إتش إس الإلكترونية للبرنامج الوطني لسلامة المرضى.
- وهذا يشمل دورات طبية عن السكري وحيوية الأنسجة الطبيعية والدعم الأساسي للحياة – راجع موقعنا الإلكتروني للقائمة الكاملة من دورات إن إتش إس الإلكترونية عن دورات عن سلامة المرضى.
- بإمكاننا أن نضع مزيجا من بيئات تعليمية مصممة للاحتياجات الخاصة للسلطنة، يمكن تكييف هذا التدريب ليشمل الاحتياجات الخاصة للوظيفة والقطاع.
- كذلك يمكننا أن نصمم مجموعات تدريبية خاصة لك لتنتج أفضل النتائج المطلوبة من خلال نظام إدارة التعلم بالكلية الافتراضية بهدف تمكينك من متابعة وتقييم التطور في مسار التعلم للأفراد والمؤسسة ككل.
- إن خدمات التدريب لدينا ذات أسعار معقولة وتركز على النتائج المطلوبة وتتواءم مع ثقافة المؤسسة، ونرفد التعليم بأنشطة تقدم مباشرة وجها لوجه في مركز التدريب المتطور الخاص بنا في مسقط.



Option 1

الخيار ١

Register and attend the class at
Towell Knowledge Institute

التسجيل لحضور الدورة بـ
معهد تاول للمعرفة



Option 2

الخيار ٢

Register and learn online directly at
Virtual College

التسجيل والتعلم المباشر عبر الانترنت من خلال
الكلية الافتراضية

WHY SHOULD YOU ATTEND AT OUR TRAINING CENTRE?

- SOCIAL INTERACTION & GROUP MOTIVATION
- TEACHER GUIDED LEARNING
- QUESTIONS ANSWERED
- FULLY PRINTED MATERIALS (ENGLISH/ARABIC)
- CLASS DISCUSSIONS
- WORK THROUGH QUESTIONS WITH THE TEACHER IN CLASS
- STATE OF THE ART LEARNING ENV.

ما هي فوائد حضور الدورة؟

- التواجد مع متدربين اخرين
- ممارسة التدريب والمواد التعليمية
- التفاعل الصفي
- مواد مطبوعة (إنجليزي / عربي)
- المشاركة في المناقشات الصفية
- حل أسئلة الدرس مع المدرب
- الحصول على بيئة التعلم الحديثة

YOU WILL RECEIVE:

- COURSE OUTLINE
- FOLDER WITH FULL NOTES
- PRACTICAL EXERCISES
- DISCUSSION PARTICIPATION
- ACCESS TO SAMPLE ANSWERS
- GROUP LEARNING

سوف تحصل على:

- مخطط الدورة التدريبية
- مجلد يحتوي على مواد الدورة
- قمارين الدورة
- المشاركة الصفية
- الحصول على نماذج الاختبارات التجريبية والاجابات
- التعلم الجماعي

WHY SHOULD YOU DO AN ONLINE ONLY COURSE?

- LEARN AT YOUR OWN PACE
- LEARN AT HOME

لماذا التعلم المباشر عبر الانترنت؟

- التعلم حسب وتيرتك الخاصة
- التعلم في المنزل